
    ÄLMHULT
Protokoll fört vid medlemsmöte 2024-03-18 på PA 
Restaurang, Älmhult.
Närvarande: 57 medlemmar.

§  1. Mötets öppnande.
Ordförande Bo Johansson hälsade medlemmarna och ungdomar från Musikskolan i 
Tingsryd välkomna och öppnade mötet.

§  2. Fastställa dagordningen.
Dagordningen fastställdes.

§  3. Val av justerare.
Till att justera dagens protokoll valdes Britta och Kennet Croona.

§  4. Nya medlemmar.
Inga nya medlemmar har tillkommit sedan årsmötet.

§  5. Studier.
Ang. studiebesöket på Rune Anderssons truckindustri och museum i Ljungby i maj månad 
gäller att de som är intresserade måste anmäla sig igen då anmälningslistan har kommit bort.
Anmäles till Göran Rydén, studieorganisatör.

Kundträff hos Langes i Virestad den 23/4 kl 14:30. Fika, information om vårens och 
sommarens trender och pensionärsrabatt på 15% på alla inköp. Kostnad 50.-. Samåkning 
egna bilar. Anmälan till Marita Flink senast 16/4.

Tommy Svensson, ordförande i Boule 16, informerade om att det finns även idrottsskola för 
65+, för att prova på olika sporter. De medlemmar som är intresserade av detta kan skriva 
upp sig på en anmälningslista.

§  6. Rapporter.
Marita Flink informerade om att det kommer inte att annonseras i tidningarna framöver om 
möten och aktiviteter. Information kommer att skickas ut som sms eller mail. All 
information som gäller verksamheten under året finns i plånboksfoldern.

Resor 2024. Program för resorna finns hos Hjördis för intresserade.

Förmånshäftet 2024 för PRO Älmhult är klart. Det är 15 olika företag som ger lite rabatt till 
våra medlemmar. Inte glömma att utnyttja det.

Våffeldag i föreningslokalen fredag 22/3 kl 10-15.Föreningen bjuder på kaffe med våffla.

§  7. Skrivelser.
Inga skrivelser idag.



§  8. Övriga frågor.
Inga nya frågor kom upp.

§  9. Nästa möte.
Nästa medlemsmöte är den 22/4 2024, kl 15:00.

§ 10. Avslutning.
Fika och lottdragning.
Dagens underhållning stod Agnes och Olle från musikskolan i Tingsryd för. De bjöd på en 
blandad repertoar från Ted Gärdestad till Elvis Presley. Det var en mysig 
musikunderhållning.
Ordförande Bo Johansson tackade ungdomarna för underhållningen  och mötesdeltagarna 
som kommit och avslutade mötet.

Vid protokollet

Ann-Kristin Bergman                                       Bo Johansson
Sekreterare                                                        Ordförande

Justeras:

Britta Croona                                                   Kennet Croona

 


